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„Územný plán dopravnú infraštruktúru vždy predbiehal,“ uviedol V. Mikuš z Magistrátu hlavného mesta SR
na včerajších pracovných raňajkách Stavebného fóra.sk Udržateľný rozvoj mesta Bratislavy. Hlavný
architekt Š. Šlachta upozornil na potrebu nového dopravného generelu a vypracovania územných plánov
zón. V rámci programu zatepľovania vláda vyčlenila 71 mil. eur na zníženie energetickej náročnosti
obytných budov, informovala E. Szolgayová z MVRR. Zástupcovia magistrátu potvrdili, že riešenia
problémov mesta sú dlhodobé a očakávajú pri nich súčinnosť investorskej sféry. Prítomní jej predstavitelia
uviedli príklady zo zahraničia, kde mestá a obce naopak vychádzajú developerom v ústrety. Aj napriek
rozdielnym pohľadom vznikli konkrétne návrhy smerom k vzájomnej spolupráci.
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